




Rettelse til referat fra generalforsamlingen den 29. januar 2023 

 

Det har efter udsendelse af referatet vist sig at Hans Henriks spørgsmål var fejlciteret, hvorfor der 

her kommer det korrekte citat: 

Med henvisning til Hans Henriks tidligere spørgsmål og bestyrelsens svar vedr. processen for 

ansøgninger om tilskud til aktiviteter samt kommentarer fra deltagerne i samme forbindelse 

konstaterede Hans Henrik, at det syntes hensigtsmæssigt med nogle præciseringer. Hans Henrik 

tilkendegav i samme forbindelse i relation til, at det var på facebook nævnt, at udvalgene måske 

skal have et rammebeløb, at det ikke umiddelbart synes at kunne rummes indenfor foreliggende 

regler og bestemmelser. En vedtægtsændring kan måske vis sig nødvendig. 

 

Referent og dirigent undskylder deres fejlopfattelse. 

 

Sign. 

 

Poul Tradsborg 

Dirigent. 


